
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2013. november hó 28.  
napján megtartott közmeghallgatással egybekötött testületi üléséről.

Az ülés helye: Erdei Ferenc Közösségi Színtér nagyterme, Kossuth Lajos u. 33-35.

Jelen vannak: Radó Tibor polgármester
Anderkó Attila alpolgármester
Forróné Beleznai Mária képviselő
Makó Lóránt képviselő
Makó Sándor képviselő
Tószegi Gyula képviselő
Vass Roland képviselő

Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter jegyző.

Radó Tibor  polgármester  –  Szeretettel  köszöntöm Weszely  Tamás hivatalvezető  urat, 
Palicz András r. alezredest, Polcsán Róbert őrsparancsnokot, a képviselőtestület tagjait, 
és a megjelenteket. Először Palicz András r. alezredes tartja meg a rendőrségről szóló 
beszámolót, majd Weszely Tamás hivatalvezető tart előadást a hivatal munkájáról és a 
lehetőségekről.  Mivel  a  közmeghallgatás  egyben testületi  ülés,  is,  ezért  megállapítom, 
hogy  a  képviselőtestület  teljes  létszámmal  határozatképes,  jegyzőkönyv-hitelesítőnek 
szeretném javasolni Anderkó Attila és Makó Sándor képviselőket, amennyiben elfogadják, 
illetve ha ezt a képviselőtestület megszavazza. Kérem, szavazzunk. Köszönöm szépen, 
egyhangú.

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése

211/2013. (XI.28.)

H A T Á R O Z A T

Pitvaros  Község  Önkormányzati  Képviselőtestülete  jegyzőkönyv  hitelesőnek 
Anderkó Attila és Makó Sándor képviselőket jelölte ki.

Radó  Tibor  polgármester  –  A  napirendi  pontokról  is  szavazni  kell,  van-e  valakinek 
kiegészítése, kérdése? Ha nincs, akkor elfogadhatjuk. Aki egyetért a napirendi pontokkal, 
kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, ez is egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Napirend elfogadása

212/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros  Község  Önkormányzati  Képviselőtestülete  az  ülés  napirendjét  az 
alábbiak szerint fogadta el:

1.) Beszámoló a Pitvarosi Rendőrőrs munkájáról

(Előadó:  Palicz  András  r.  alezredes,  kapitányságvezető,  Polcsán  Róbert 
őrsparancsnok)
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2.) Tájékoztató a Makói Járási Hivatal működéséről

 (Előadó: Weszely Tamás hivatalvezető)

3.) Tájékoztató az önkormányzat 2013. I-III.  negyedévi munkájáról,  a 2014. évi 
költségvetési koncepció ismertetése

4.) 2014. évi Belső Ellenőrzési Terv elfogadása

5.) Egyebek

6.) Bursa Hungarica pályázatok elbírálása

1.  napirendi  pont:  Beszámoló  a  Pitvarosi  Rendőrőrs  munkájáról  (Előadó:  Palicz 
András r. alezredes, kapitányságvezető, Polcsán Róbert  őrsparancsnok)

Radó Tibor  polgármester  – Az  első  napirendi  pontra  térve  át  is  adnám a szót  Palicz 
András r. alezredes úrnak.

Palicz András r. alezredes – felolvassa a rendőrségi beszámolót.

A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

Palicz  András  r.  alezredes  –  Én  úgy  gondolom,  hogy  egy  nyugodt  közbiztonságot 
nyújtottunk a tavalyi évben, és erre törekedtünk az idei évben is. Szeretnénk továbbra is 
megtartani az Önök bizalmát, amit az évek alatt kialakítottunk. Köszönöm szépen, hogy 
meghallgattak.

Radó  Tibor  polgármester  –  Köszönöm  szépen  a  tájékoztatót.  Kérdezem  a 
képviselőtestületet, illetve a jelenlévő tisztelt közönséget, hogy van-e valakinek kérdése a 
kapitány úrhoz a rendőrséggel kapcsolatban? 

Bertáné Kecskeméti  Katalin  – Minden évben elmondhatom azt,  hogy fantasztikusan jól 
működik itt az iskola rendőre program. Sajnos Krisztiánnak többször kellett már szólnunk, 
nagyon jól tudja a kapcsolatunkat oly módon alakítani, hogy a családsegítő, a rendőrség 
nagyon jól tudunk együtt dolgozni. Sajnos egyre több a probléma, és ennek a kezelése – 
mivel a törvényi szabályozás nem ad elég eszközt a pedagógusok kezébe még mindig -, 
hogy kezeljük, ezért sajnos szükségünk van arra, hogy az iskola rendőre is fellépjen és 
más eszközökkel, más meghatalmazással segítséget nyújtson nekünk. Köszönöm szépen 
a  támogatást,  Krisztián  fantasztikusan  jó  előadásokat  is  tart,  legutóbb  a  kerékpáros 
közlekedéssel kapcsolatos programmal kapcsolatosan, és nagyon szépen köszönjük, és 
reméljük, hogy tovább is tudjuk folytatni. 

Radó Tibor polgármester – Köszönöm szépen.  A fiatal korosztálynak is szüksége van rá, 
hogy a hatóság is közeledjen hozzá, és idejében el kell fogadtatni a dolgokat. Ha nincs 
más  kérdés,  akkor  kérem a  képviselőtestületet,  fogadjuk  el  a  beszámolót.  Köszönöm 
szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Pitvaros Rendőrőrs 2012. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadása

213/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros  Község  Önkormányzati  Képviselőtestülete  a  rendőrség  2012.  évben 
végzett tevékenységéről szóló beszámolót a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal 
elfogadta.
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Radó Tibor polgármester – Én nagyon szépen köszönöm a tájékoztatót, és azt a munkát, 
amit itt végeznek Pitvaroson és környékén, és nagyon örülök, hogy egy ilyen jól működő 
rendőrőrs és kapitányság van hozzánk közel, mert szükség van rá. Köszönöm szépen.

2. napirendi pont: Tájékoztató a Makói Járási Hivatal működéséről (Előadó: Weszely  
Tamás hivatalvezető)

Radó Tibor polgármester – Átadom a szót Weszely Tamás hivatalvezető úrnak.  

Weszely Tamás hivatalvezető – A Hollósy Kornélia  u.  2.  szám alatt  található a Makói 
Járási Hivatal. A lakcímbejelentést nálunk, a személyi igazolvány meghosszabbítását más 
járási hivatalban is lehetőség van megtenni. A Hatósági osztály a szociális ügyek teszik ki 
az ügyek döntő többségét, 99%-át. Ezek a szociális ügytípusok, amik a járási hivatalhoz 
tartoznak, a közgyógyellátás, ezzel hozzánk kell fordulni. Amit nem mi állapítunk meg, a 
méltányossági  alapon járó közgyógyellátás,  az  átkerül  a  polgármesteri  hivatalhoz.  Ami 
még hozzánk tartozik,  az egészségügyi ellátás, ápolási  díj,  és az időskorúak járadéka. 
Röviden  beszélnék  Pitvaros  és  a  járási  hivatal  kapcsolatáról.  Nagyon  sokan  az 
okmányiroda kapcsán Tótkomlósra illetve Mezőhegyesre járnak, a Makói Járási Mivatal 
okmányirodáját a pitvarosiak kevésbé veszik igénybe, és a szociális ügyeket illetően is a 
pitvarosiak viszonylag kevés számban jelentkeznek, és ez a környező három településről 
is  elmondható.  Összességében  talán  egészségesebbek  és  szociálisan  kevésbé 
rászorultak,  mint  a  járás  több  területéhez  képest.  Ami  még  fontos,  hogy  a 
lakcímbejelentés, ami nem intézhető máshol, a lakcímbejelentést is lehet kezdeményezni 
az  ügysegédnél.  Amit  még  el  szeretnék  mondani,  hogy  novemberben  most  első 
alkalommal az okmányiroda szombaton is nyitva tartott,  28 ügyfél  is  volt,  havonta egy 
alkalommal  ezt  szeretnénk kiterjeszteni,  ez  azoknak lehet  jó,  akik  dolgoznak,  és  nem 
szeretnének  egy  szabadnapot  azért  kivenni,  hogy  egy  lakcímkártyát,  vagy  egy  lejárt 
személyi igazolványt meghosszabbítsanak, hanem ezt havonta egy alkalommal szombat 
délelőtt is meg tudják tenni a járási hivatal okmányirodájában. Még annyit elmondanék, 
hogy  csütörtökönként  az  okmányiroda  3  óráig  is  nyitva  tart.  Mindenkinek  a  kedd  és 
csütörtök délelőttöt javaslom, akkor kevesebben vannak. Röviden ennyit szerettem volna 
mondani, én azt szeretném kérni Önöktől, ha az eddigi tapasztalatok alapján, hogy ha van 
kérésük, tegyék fel, vagy ha esetleg jártak a járási hivatalban szolgáltatást igénybe venni, 
akkor  nagyon  kíváncsi  lennék  a  tapasztalataikra  is.  Akár  személyes  kérdésekkel  is 
megkereshetnek, akár a hivatalban, akár most. Ennyit szerettem volna mondani, és akkor 
várom a kérdéseket. Köszönöm szépen.

Radó  Tibor  polgármester  –  Nagyon  szépen  köszönöm  a  tájékoztatót.  Pár  apróságra 
reagálnék is. Elhangzott, hogy a pitvarosi mikrotérségben kevesebben veszik igénybe a 
különböző segélyezési lehetőségeket, ez részben az önkormányzatoknak is köszönhető, 
mert  a  közfoglalkoztatási  mintaprogramban  is  rengeteg  embernek  adtunk  munkát  itt 
Pitvaroson,  mint  a  másik  három  településen,  kevesebben  vannak  a  munkanélküliek, 
Pitvaroson talán 8 fő van jelenleg, és nem akkora szükségszerűség, hogy a segélyezési 
formákat kihasználják. Ezen kívül meg szeretném köszönni a zökkenőmentes átállást, ami 
jellemezte az önkormányzat és a hivatal  közös munkáját,  ez jól  zajlódott.  Én annak is 
örülök,  hogy  pitvarosi  ügysegéd  dolgozik  a  mikrotérségben,  dr.  Kovács  Edina 
személyében, és ez közvetlenebbé teszi a kapcsolatot a lakosság és a hivatal között is. 
Köszönöm. És kérdezem a képviselőtestületet  illetve a közönséget hogy van-e esetleg 
valami kérdés?

Forróné Beleznai  Mária  képviselő  –  Csak egyetlen  kérdésem lenne:  közfoglalkoztatott 
embernek ápolási díj és közfoglalkoztatási bér együtt igénybe vehető-e?  
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Radó Tibor polgármester – Ez azért is érdekes kérdés, mert a segélyezési rendszerben a 
közfoglalkoztatási pénzt máshogy számolják. Gondolom, a későbbiekben lesz válaszolva 
rá. Köszönöm. Van-e valami kérdés a közönség részéről?  

Bertáné Kecskeméti  Katalin  – Ez most nem iskolával kapcsolatos. Lehet,  hogy rosszul 
értelmeztem  egy  újságban  lévő  hírt,  hogy  a  falugazdászok  most  másutt  tartanak 
fogadóórát, vagy ugyanúgy ki fognak járni, mint eddig? Mert én úgy értelmeztem, hogy 
nem. 

Weszely Tamás hivatalvezető – Röviden válaszolnék mindkét kérdésre. 100%-os választ 
nem tudok adni, de holnap utána fogok nézni, és mind a kettőre 100%-os választ fogok 
adni. A közfoglalkoztatás és az ápolási díj kérdésével kapcsolatban, a kettő együtt nem 
igénybe vehető, hiszen az ápolási díjat az veheti igénybe, akinek nincsen más jövedelme, 
de ezt pontosítom a kollégákkal és a polgármester úron keresztül választ fogok adni.  A 
falugazdászok új helyre költöztek, a munkaügyi kirendeltség épületében vannak, de én 
arról nem tudnék, hogy ne járnának ki, ilyenhez én nem is adtam semmiféle hozzájárulást. 
Holnap mindenképpen utánajárok ennek, én úgy tudom, hogy minden településre járnak 
ki, hiszen ehhez hozzájárulást is adunk, útiköltséget fizetünk nekik. Ilyen nincs, hogy nem 
járnak  ki.  Holnap  utána  nézek  és  polgármesteren  keresztül  megküldöm  a  választ. 
Köszönöm. 

Radó Tibor polgármester – Én csak annyit tudok a dologról, hogy Pitvaroson volt egy kis 
fennakadás egyéb dolgok miatt, de ez csak egy ideiglenes helyzet volt. Úgy tudom, ez már 
visszaállt a megszokott mederbe. Talán valami szabadságolás volt,  de hivatalvezető úr 
majd utánanéz ennek. 

Weszely Tamás hivatalvezető – Esetleg ideiglenes fennakadás lehetett,  hogy az egyik 
kolléganő GYES-en volt, és egy ideig létszámhiányban voltunk. Köszönöm.

Radó Tibor polgármester – Köszönöm szépen én is. Van-e még kérdés? Ha nincs, akkor 
kérem, fogadjuk el a beszámolót. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Weszely Tamás hivatalvezető Makói Járási Hivatalról szóló tájékoztatójának 
tudomásul vétele

214/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Weszely Tamás hivatalvezető 
a Makói Járási Hivatalról szóló tájékoztatóját tudomásul vette.

- SZÜNET -

3. napirendi pont: Tájékoztató az önkormányzat 2013. I-III. negyedévi munkájáról, a  
2014. évi  költségvetési koncepció ismertetése

Radó Tibor polgármester – Folytatnák a közmeghallhatással egybekötött testületi ülést. A 
harmadik napirendi pont a tájékoztató az önkormányzat 2013. I-III. negyedévi munkájáról, 
illetve a 2014. évi költségvetési koncepció ismertetése. Engedelmükkel felolvasnám ezt a 
hat oldalas dokumentumot, amit összekészítettem.

Radó Tibor polgármester – felolvassa Pitvaros I-III. negyedéves beszámolóját. 

A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

Radó Tibor polgármester – Egy mai  hírt  kell  megosztanom Önökkel,  szerintem még a 
képviselőtestület minden tagja sem tudja, hogy megnyertünk egy önerő-pályázatot, ez a 
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napelemes  pályázatnak  a  közel  2  millió  forintos  önerejéből  térít  meg  összeget.  Hogy 
mondjak még egy jó hírt, kettő pályázaton vettünk részt, a második még elbírálás alatt 
van,  de  jó  híreket  kapunk  róla,  és  lehet,  hogy  azt  is  megnyerjük.  A  beszámolóval 
kapcsolatban  kérdezem  a  képviselőtestületet,  hogy  van-e  kérdésük,  kiegészítésük  az 
elhangzottakhoz? Nincs. A kedves jelenlévőket kérdezem, van-e kérdésük, észrevételük 
az elhangzott dolgokkal kapcsolatban, vagy esetleg új témával kapcsolatban? 

Bertáné Kecskeméti Katalin  – Először is hadd gratuláljak ehhez a szép munkához, ami 
erre az évre jellemző volt, gratulálok a képviselőtestületnek a munkához. A másik dolog: 
elhangzott,  hogy  az  iskola  ebben  az  évben  már  nem  az  önkormányzathoz  tartozik, 
köszönöm  a  segítséget,  amit  az  önkormányzat  felénk  biztosított,  mert  nagyon  sok 
adatszolgáltatás, nagyon sok olyan munka volt, amely az önkormányzat nélkül nem ment 
volna. Azt is szeretném elmondani, hogy állami fenntartásba kerültünk, még a falu díszei 
maradtunk,  napi  szinten jó kapcsolatot  ápolunk az önkormányzattal,  ugyanúgy a járási 
hivatal részéről is ez a jó kapcsolat megvan, mindenkor tájékoztatják az önkormányzatot 
az iskola munkájáról, és a szeptemberi sok-sok változás ellenére most már úgy értem, 
hogy novemberre kitisztult az a munkaforma, ami most már jellemző az intézményre. Azt 
is el  kell  mondjam, hogy a mi intézményünkben volt  legelőször órarend, a mi iskolánk 
indult először úgy, hogy már a második héten nem volt fennakadás az oktatásban. Nagyon 
sokat javult  a szakos ellátottságunk, megjelent az óraadók nagy száma, ez azt jelenti, 
hogy ezek a tanárok nagy erőfeszítéssel biztosítják azt, hogy a mi gyermekeink is szakos 
pedagógus  mellett  tanulhassanak,  kémiát,  most  már  a  földrajzot,  rajzot,  tehát  minden 
egyes olyan tantárgyat, ami eddig nem volt szakos. Egyetlen egy tantárgyunk maradt, ami 
nem  szakos  ellátottságú,  ez  a  gépírás,  de  hál’  Istennek  ez  számítógépes  szoftver 
segítségével  történik  ez  az  oktatás,  tehát  el  tudjuk  látni  olyan  kollégával,  aki  a 
számítógépekhez alapszinten  ért.  El  kell  mondjam,  hogy a  napi  ellátottság az  eszköz 
ellátottság nagyon jónak mondható, a kapcsolatunk a központtal szerintem kiemelkedően 
jó, most volt egy belső ellenőrzés nálunk, amelynek az eredményét várom, úgy érzem, 
hogy nem sok olyan problémát találtak nálunk, amelyet az az igazság, hogy egy nap alatt 
ki tudtunk javítani, ilyen előfordul. Remélhetően a szülők is meggyőződhetnek arról, hogy 
a  munka  továbbra  is  jó  minőségben  folyik,  és  ha  a  gyerekek  is  úgy  akarják,  az 
eredmények is javulni fognak. És a következő években már az új rendszerben, amit mi is 
tanulni  tudunk  a  tapasztalatokból,  és  a  jövő  szeptemberben  még  jobban  és  még 
magasabb szinten tudjuk végezni a munkánkat. Még egyszer köszönöm a segítséget, és 
remélem,  hogy  a  továbbiakban  is  jól  tudunk  együtt  dolgozni.  Következik  az  advent 
időszaka, közeledik a karácsony, láttam, hogy az önkormányzat is tervez programokat, és 
az utolsó vasárnap, december 22-én gyújtják meg az utolsó gyertyát, és hadd legyünk mi 
a záró akkordjai, mindenkit szeretettel várnánk egy karácsonyi koncertre, ami évek óta 
megrendezésre kerül  a szép kultúrházunkban. Tehát megkérek mindenkit,  aki  ott  részt 
vesz  ezen  az  ünnepségen,  hogy  fáradjon  el,  hogy  egy  szép,  magas  röptű  kulturális 
rendezvénnyel zárjuk ezt a rendezvénysorozatot. Természetesen szombaton a karácsonyi 
ünnepség  a  hagyományokhoz  híven  meg  lesz  rendezve  délelőtt,  igaz,  hogy  tanítási 
szünetünk lesz, tanítás nélküli munkanappal, 11-kor a falu karácsonyfáját próbáljuk majd 
feldíszíteni,  a nemzetiségi önkormányzat támogatásával megint csak szebbé válik ez a 
rendezvény,  a  mindenkori  kalács  és  teával,  és  utána  karácsonyi  ünnepi  műsort 
szolgáltatnak  gyerekeink,  az  óvodások  és  az  iskolások  és  a  felnőttek  is.  Köszönöm 
szépen még egyszer, és várunk mindenkit szeretettel majd a rendezvényeken. 

Radó Tibor polgármester – Köszönöm szépen. Én is csak megerősíteni tudom, hogy mind 
az  iskolafenntartó  központ  makói  tankerülettel,  mind  a  helyi  intézménnyel  jó  a 
kapcsolatunk, egymást segítve vettük ezt az akadályt, ami az államosítással kapcsolatban 
felmerült.  Nekem  nagyon  jó  érzés  hallani  azt,  hogy  az  önkormányzat  alkalmazottait, 
kollégáimat  megdicséri  valaki  az  elvégzett  munkáért,  hiszen  tényleg  nagyon  sokat 
dolgoztak  az adatszolgáltatással,  örülök,  hogy gond nélkül  tudták teljesíteni.  Az iskola 
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továbbra is természetesen a településnek egyik – ha nem a legfontosabb kulturális alapja, 
hiszen az iskolások és az óvodások azok, akik műsorral szoktak minket megörvendeztetni, 
remélem, ez a továbbiakban is legalább ilyen jól fog történni. És akkor további kérdéseket 
várok  a  közmeghallgatás  kapcsán,  akár  a  képviselőtestülettől…  Közönség  részéről… 
Akkor  folytatjuk  a  testületi  ülést,  mert  nekünk  van  még  egy  pár  napirendi  pontunk. 
Természetesen a testületi  ülés nyilvános és ahhoz is akár hozzá lehet szólni. Ehhez a 
napirendi ponthoz tartozik a 2014. évi költségvetési koncepciónk. Kérdezem jegyző urat, 
ezt szóról szóra ismertessem?

Dr. Sarkadi Péter jegyző – Nem muszáj. 

Radó Tibor polgármester – A képviselőtestület tagjait kérdezem, mindenki olvasta? Igen. 
Egy pár szemelvényt azért megpróbálok kiemelni belőle. 

Radó Tibor polgármester – röviden ismerteti a 2014. évi költségvetési koncepciót.

A költségvetési koncepció a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

Radó  Tibor  polgármester –  Tájékoztatom  a  képviselőket,  és  a  közmeghallgatáson 
megjelenteket,  hogy  erről  a  napirendi  pontról  határozatot  nem  kell  hoznunk,  mert  a 
koncepciót a képviselőtestület már elfogadta. Aki elfogadja a 2013. évi I-III. negyedévről 
szóló tájékoztatót, az kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Az  önkormányzat  2013.  I-III.  negyedévi  munkájáról  szóló  tájékoztató 
elfogadása

215/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros  Község  Önkormányzati  Képviselőtestülete  az  önkormányzat  I-III. 
negyedévi  munkájáról  szóló  tájékoztatót  a  jegyzőkönyvhöz  csatolt  tartalommal 
elfogadta.

4. napirendi pont: 2014. évi Belső Ellenőrzési Terv elfogadása

Radó Tibor  polgármester – A 2014.  évi  belső ellenőrzési  terv elfogadása a következő 
napirendi pont, amit szeretném, ha jegyző úr ismertetne. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző – Az önkormányzatok részére jogszabályi kötelezettség a Belső 
Ellenőrzési Terv elfogadása. A Makói Kistérség Többcélú Társulásán belül a járást lefedi a 
Belső Ellenőrzési Társulás. A munkát jelenleg két belső ellenőr végzi, ezért elég nehéz 
feladat  nekik  a  tervet  elkészíteni,  mert  az  ellenőrzés  alá  tartoznak  a  települési 
önkormányzatok,  a  nemzetiségi  önkormányzatok,  az  önkormányzati  társulások,  ezek 
intézményei,  illetve  az  önkormányzatoknak  azon  szervekkel  való  kapcsolatai,  melyek 
feladat-ellátási szerződés alapján végeznek el feladatokat. Láthatjátok a csatolt anyagból, 
hogy  milyen  sokrétű  a  feladatuk.  De  minket  a  2014.  évben  tulajdonképpen  az  egész 
tervnek egy kis része érint,  mert  Csanádalberti,  Pitvaros és Nagyér vonatkozásában a 
leltározást fogják ellenőrizni.

Radó  Tibor  polgármester –  Még  annyi  kiegészítést  szeretnék  tenni,  hogy  a  belső 
ellenőrzés  jogszabályi  szabályozása  jelentősen  átalakult,  főleg  az  utalásoknak  és  a 
könyvelésnek a szabályrendszere megváltozik, hogy egyszerű példával éljek, ami eddig 
három lapon elfért, az most már tizenegy lapon fog elférni, ez is munkaterhet fog róni a 
közös hivatalra, és ez alapján kell elfogadni a belső ellenőrzési tervet is. Ezzel a napirendi 
ponttal kapcsolatban van-e valami kérdés, észrevétel a testület részéről? … Aki elfogadja 
az ellenőrzési tervet, az kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Tárgy: 2014. évi Belső Ellenőrzési Terv elfogadása

216/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a kistérségi Belső Ellenőrzés 
Tervezési tevékenységéről szóló előterjesztést megvitatta.

A  képviselőtestület  a  Többcélú  Kistérségi  Társuláshoz  tartozó  helyi,  és 
nemzetiségi önkormányzatok és költségvetési szerveik, valamint a külső szervek – 
kedvezményezett szervezetek, továbbá a helyi önkormányzat többségi irányítást 
biztosító  befolyása  alatt  működő  társaságok  gazdálkodásának  –  tervezett 
ellenőrzésére  összeállított  2014.  évi  Ellenőrzési  Tervet  az  1-7.  számú 
mellékletben foglaltak szerint elfogadja.

Felelős: munkaszervezeti feladatot ellátó költségvetési szerv vezetője

Határidő: Ellenőrzési tervben foglaltak szerint

Értesül: Polgármesterek Tanácsa elnöke
Polgármesterek Tanácsa tagjai és a Jegyzői Kollégium tagjai
Belső Ellenőrzési vezető

5. napirendi pont: Egyebek

Radó Tibor polgármester – És akkor az egyebekben kérdezem a jegyző urat, hogy van-e 
napirendi pont javaslata? … Jó. Amit én szeretnék elsősorban, és ebben szeretném a 
segítségét kérni az oktatási intézmény igazgatója részéről, ha jól tudom, akkor meg kell 
szavazni a delegált személyét az Oktatási Társulásba – nem tudom pontosan a nevét, 
nem volt még testületi határozat a delegációról, illetve a Klebersberg Intézményfenntartó 
Társulás részéről az Intézményi Tanácsba. 

Bertáné Kecskeméti Katalin –  Az Intézményi Tanácsba történő delegálásnak szerintem 
már meg kellett volna történnie. Ez az Intézményi Tanács már megalakult, amelyben a 
jelenlegi  polgármester  úr a  tanácsnak tagja,  és javaslat  volt,  tehát  úgy hangzott  el  az 
alakuló  ülésen,  hogy  javasolják  a  testületnek  úgy  elfogadni,  a  mindenkori  faluvezető 
polgármester legyen ennek az Intézményi Tanácsnak a tagja. A delegálás már korábban 
megtörtént, de most esetleg egy olyan határozatot hozni, amelyben megerősítik, hogy a 
későbbiekben is a tanácsba delegálva legyen a mindenkori polgármester.

Radó Tibor  polgármester –  Köszönöm én is.  Valóban a  tanácsba való  delegálás  már 
megtörtént,  de a képviselőtestületnek nem volt  azóta önálló  testületi  ülése,  ezért  nem 
született  még  határozat,  és  ezért  az  a  határozati  javaslatom,  hogy  az  Intézményi 
Tanácsba a mindenkori polgármestert delegálja a képviselőtestület.  Ezzel kapcsolatban 
van-e  kérdés,  észrevétel?  … Ha nincs,  akkor  kérem,  szavazzunk.  Köszönöm szépen, 
egyhangú.

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Intézményi Tanácsba történő delegálás

217/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros  Község  Önkormányzati  Képviselőtestülete  a  Pitvarosi  Általános  iskola 
Intézményi Tanácsába tagként a település mindenkori polgármesterét delegálja.

Értesül: Pitvarosi oktatási intézmény vezetője
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Radó Tibor polgármester – Tűzifa-vásárlással kapcsolatban kell  döntést hoznunk. Nem 
biztos, hogy mindet most fogjuk. Amiben döntést kell hoznunk, hogy a nyertes szociális 
tűzifa  pályázaton  el  kell  döntenünk,  hogy  honnan  vásároljunk  tűzifát,  ezen  kívül  a 
kérelemlapok elbírálásának módjáról is kell  döntenünk, hogy ne kelljen a kérelemlapért 
külön  testületi  ülést  összehívni.  És  ha  van  rá  jogszabályi  lehetőség,  akkor  a  testület 
felhatalmazással,  akár  a  polgármester  dönthessen  a  támogatásokról,  ez  egyszerűbbé 
tenné a munkát. A tavalyi évben polgármesteri döntés volt, hogy a pályázatokat elbíráljuk. 
Ezen kívül volna egy rendelet-módosításunk a szociális rendelet módosítása, amit idén 
meg kell  tennünk.  A  jelenlegi  rendeletünkben  az  szerepel,  hogy  minden  kérelmező  2 
mázsa tűzifát kaphat. Ezt annyiban szeretnénk módosítani, hogy a jelenlegi pályázatban 
nyertünk 64 erdei  m3 tűzifát.  Mivel  hogy nem m3-ban szabjuk meg, hogy a kérelmező 
mennyit  kap,  hanem mázsában,  ezért  tudnunk  kell,  hogy  a  megvásárolt  tűzifa  milyen 
arányban van a térfogattal. Meg kell vennünk a tűzifát, meg kell mérnünk. Illetve, ki kell 
adnunk a kérelem lapokat, ezeket ki kell értékelnünk, és akik támogatásban részesülnek, 
meg  kell  állapítanunk,  hogy  mennyi  tűzifát  oszthatunk  ki.  Ez  ha  jól  saccolok, 
meghaladhatja a 3 mázsát is. De hogy ne legyenek bekorlátozva a lehetőségek, ne kelljen 
többször kérelemlapokat kiadni és igazságosan tudjuk elosztani a tűzifát, ezért szeretném, 
ha majd a december folyamán elfogadott előterjesztett rendeletbe már úgy kerülne bele, 
hogy ne legyen meghatározva 2 mázsában a kiadható mennyiség. Ezzel kapcsolatban 
van-e valami kérdés,  észrevétel? Esetleg jegyző úrnak? … Akkor most ne is hozzunk 
semmilyen határozatot?

Dr.  Sarkadi  Péter  jegyző –  Majd  rendeleti  téma  lesz.  Most  nem  szükséges,  majd  a 
következő ülésre beterjesztjük.

Radó Tibor polgármester – Volt egy kérelem a katolikus plébános részéről, hogy 2014 
nyarán szeretne egy tábort szervezni, ahol reggeltől kb. 4-ig a gyerekeket elfoglaltsággal 
tudja ott tartani a táborban, a szülők terheit egy kicsit csökkenteni. A kérelme arra irányul, 
hogy az önkormányzat biztosítson valamilyen módon ételt a gyerekeknek, tízórait, ebédet, 
uzsonnát. Nem azt kéri elsősorban, hogy teljesen ingyenesen biztosítsuk, hanem keressük 
meg azokat a megoldásokat, amelyekkel csökkenhet a szülőknek a terhe. Ezért kérem a 
képviselőtestületet,  hogy  gondolkozzunk  azokon  a  megoldásokon,  amelyekkel 
csökkenthető a szülők kiadása. Esetleg azok a gyerekek, akik amúgy is ellátást kapnak 
szociális helyzetük miatt, azok megkapják, ami jár, és akkor a szülőnek nem is kell fizetnie 
ezért,  ez egy vészmegoldás, a többin még gondolkozni kell.  A következőekben a helyi 
adókról szeretném kérdezni a képviselőtestületet, hogy 2014-ben az adóterheket kívánjuk-
e módosítani, mert ha igen, azt még az idei évben kell megtenni, illetve jegyző úr mondja, 
hogy még ebben a hónapban. Jelenleg a kommunális adó évi kétszeri fizetéssel összesen 
5.000  forint,  én  nem  javasolnám  az  adóteher  növelését,  így  is  sokaknál  okoz  ez 
nehézséget,  ez  a  behajtásoknál  is  látszódik.  Talán  jobban  kellene  erősíteni  a 
behajtásokat, mint emelni az adóterheket. A csökkentésnek megint csak nem sok értelmét 
látom, nem akkora összeget jelentene ez a családoknak, hogy jelentősen csökkentsük a 
kiadásaikat. Van-e esetleg ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel? Amennyiben mindenki 
egyetért  azzal,  hogy  a  kommunális  adó  mértéke  2014-ben  a  2013-as  szinten  legyen 
beállítva, az kérem, szavazzon most. Köszönöm szépen, egyhangú.

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Kommunális adó mértékének változatlanul hagyása

218/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a kommunális adó rendeletét a 
2014. évre nem kívánja módosítani.
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Radó  Tibor  polgármester –  Kérdezem  az  iparűzési  adó  mértékében  van-e  valakinek 
kérdése, esetleg javaslata? Jelenleg meg se közelítjük a maximális értéket. Jelenleg 1,4% 
az iparűzési adó, és a maximum 2%. tehát ezen a környéken elég alacsonyan tartjuk ezt 
az adónemet.  Nem biztos, hogy érdemes nagyon megemelnünk. Ettől  függetlenül akár 
gondolkozhatunk egy kisebb mértékű,  akár az infláció mértékével  megegyező mértékű 
emelésben. Ezzel kapcsolatban esetleg javaslat? Csökkenés ne, tartsuk az iparűzési adót 
a 2013-as szinten. 

Tószegi  Gyula  képviselő  –  A  kommunális  adó  mértékéről  szavaztunk  az  előbb. 
Összefüggésbe hoztam én az iparűzési adóval, ugyanis én azért vagyok amellett, hogy ne 
emeljünk  a  mértékén  egyiknek  se,  a  beszámolóból  kiderült,  hogy  a  falu  lakossága 
nehezen fizeti be a kommunális adót, pedig nagyon alacsony mértékű. Ezt, hogy miért 
nem fizeti be, ezt én nem tisztem eldönteni, van, aki nem akarja, de többségében azok, 
akik nem bírják fizetni. Az iparűzési adó emelésével kapcsolatban meg az a véleményem, 
hogy  ez  tipikusan  az  lenne,  hogy  azt  a  lovat  ütjük,  amelyik  húz.  A  beszámolóban 
elhangzott az, hogy több iparűzési adóbevételünk lett az idei évben, mint amennyi be lett 
tervezve.  Többet  fizettek  be,  mint  amennyit  terveztünk.  A  kommunális  adóból  pedig 
kevesebb folyt be. Nekem ez az elképzelésem arról, hogy miért ne emeljünk az adókon. 
Ennyit kívántam csak hozzáfűzni. 

Radó Tibor polgármester – Az iparűzési adó jelenlegi mértéke, azaz most már tervezett 
mértéke akár vonzóvá teheti Pitvarosi a vállalkozóknak, hiszen lassan itt az autópálya a 
környékünkön, és esetleg a befizető számának a növelésével tudunk több adóbevételhez 
jutni.  Az  elhangzott  javaslat  alapján  kérem a  képviselőtestületet,  hogy  aki  elfogadja  a 
2014-ben  1,4%-ban,  a  2013-as  szintnek  megfelelően  az  iparűzési  adót,  az  kérem, 
szavazzon. Köszönöm szépen, egyhangú. 

55:51

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Iparűzési adó mértékének változatlanul hagyása

219/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az iparűzési adó rendeletét a 
2014. évre nem kívánja módosítani.

Radó Tibor polgármester – Kérdezem jegyző urat, hogy az adókkal kapcsolatban kell-e 
még  valami  határozatot  hoznunk.  Nem  szükséges,  Köszönöm.  Nekem  van  még  egy 
napirendi pont javaslatom. Az ingatlanszerzésekkel kapcsolatban kell majd két határozatot 
meghoznunk, a határozati  javaslat nincs nálam, de rajta van a laptopon, amin ha kell, 
bekapcsolom és megmutatom, vagy hisztek abban, amit mondok. A lényeg, hogy az állami 
vagyonkezelőnél van kettő ingatlan, amit ingyen bérmentve megpróbálhatunk esetleg az 
önkormányzatunk tulajdonába átvenni.  Az  egyik  egy  lakóingatlan,  amit  most  már  nem 
laknak, és a kertet se művelik, ez a főutcán található, a Kossuth Lajos utca 8. szám alatti 
ingatlanról van szó. Ezt az ingatlant már többször megpróbáltuk megszerezni egyébként, 
most  változott  egy  kicsit  a  jogszabály,  hátha  ezt  ki  tudjuk  használni.  Erre  a  műszaki 
kolléga írt egy kérelem lapot, amihez nyilván testületi döntés kell, hogy ezt az ingatlant 
használatba  adják  Pitvaros  község  önkormányzatának.  Természetesen  az  ingyenes 
ingatlanszerzésnek is megvannak a feltételei, többek között az, hogy mire hasznosíthatjuk, 
illetve  hogy  ezt  az  ingatlant  nem lehet  elidegeníteni  ha  jól  tudom 15  évig.  Tehát  ha 
hozzájutunk egy ilyen ingatlanhoz, akkor esetleg bérlakásként tudjuk hasznosítani. Hétről 
hétre keresnek meg Pitvarosiak, hogy van-e olyan ingatlanja az önkormányzatnak, amit 
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bérbe vehetnek, van közte több gyermekes család is, egyedülálló is, de szinte folyamatos 
az érdeklődés,  tehát  nem hinném, hogy sokáig üresen maradna az ingatlan.  A másik 
ingatlan, amiről szó lenne, az sajnos már csak egy porta, mert az életveszélyes épület 
miatt a vagyonkezelő lebontotta és jelenleg költségekkel jár neki, szinte biztos, hogy ezt 
ingyen átadná nekünk, ez a József Attila u. 19. szám. A kertnek van egy jó tulajdonsága, 
hogy  körbe  van  kerítve,  így  ezt  akár  közfoglalkoztatásra,  akár  más  módon  tudjuk 
hasznosítani. Az ingatlan üres, és a háznak a helye az első években nem biztos, hogy fog 
teremni.  Próbáljuk  meg.  Kérdezem  a  képviselőtestületet,  hogy  aki  hozzájárul,  hogy  a 
vagyonkezelőből ingyenes tulajdonba kérjük a József Attila u. 19. szám alatti ingatlant, az 
kérem, szavazzon most. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Kérelem  a  Pitvaros,  József  Attila  u.  19.  szám  alatti  ingatlan  ingyenes 
önkormányzati tulajdonba vételére

220/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

1. Pitvaros Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti  vagyonról 
szóló 2011. évi CXVI. törvény 13. §-ában foglaltak valamint az állami vagyonról 
szóló 2007. évi CVI. törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar 
Nemzeti  Vagyonkezelő  Zrt-nél  kezdeményezi  és  kérelmezi  a  Magyar  Állam 
tulajdonában (és a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. vagyonkezelésében) lévő 
Pitvaros, József Attila utca 19. szám alatti, 89-es helyrajzi számon felvett, 2 097 
m2 területű ingatlan 1/1 tulajdoni hányadának ingyenes önkormányzati tulajdonba 
adását.

2. Az ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011.  CLXXXIX.  törvény  13.  §  (1)  bekezdés  2.)  pontjaiban  meghatározott 
Településüzemeltetési feladatok céljára kívánja felhasználni.

Konkrét felhasználási cél:  A kérelemben érintett  ingatlanon levő lakóházat és a 
hozzá  tartozó  melléképületeket,  az  építmények  életveszélyes  állapota  miatt  a 
korábbi években lebontotta a jelenlegi tulajdonos, így az ingatlant jelenleg csak 
kertként lehet hasznosítani. Pitvaros Község Önkormányzata a Pitvaros belterület 
89-es helyrajzi számú József Attila utca 19. szám alatti ingatlant az Önkormányzat 
által  szervezett  mezőgazdasági  START  munkaprogram  keretén  belül  tervezi 
hasznosítani.  A program keretén belül  előállított  mezőgazdasági terményeket a 
diák étkeztetési feladatokat ellátó Önkormányzati Konyhán használja fel Pitvaros 
Község  Önkormányzata.  Az  ingatlan  hasznosításával  csökkenne a  településen 
levő parlag területek nagysága.

3. Pitvaros Község Önkormányzata vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő 
költségek – ideértve a művelési  ág szükséges megváltoztatásának költségét  – 
megtérítését.

4. Az igényelt ingatlan nem áll (örökségvédelmi / természetvédelmi / helyi / Natura 
2000) védettség alatt. 

5.  A Képviselő-testület  felhatalmazza a polgármestert,  hogy a Pitvaros,  József 
Attila  utca  19.  szám  alatti,  89-es  hrsz.-ú  ingatlan  ingyenes  önkormányzati 
tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes jogkörben 
eljárjon, és valamennyi nyilatkozatot megtegyen.
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6.  A Képviselő-testület  felhatalmazza a polgármestert,  hogy a Pitvaros,  József 
Attila  utca  19.  szám  alatti,  89-es  hrsz.-ú  ingatlan  ingyenes  önkormányzati 
tulajdonba adására vonatkozó megállapodást aláírja.

Erről értesülnek: MNV Zrt. 1133 Budapest, Pozsonyi út 56.

Radó Tibor  polgármester –  Aki  hozzájárul  a  Kossuth  Lajos  u.  8.  szám alatti  ingatlan 
megszerzéséhez, az kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, ez is egyhangú.

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Kérelem  a  Pitvaros,  Kossuth  Lajos  u.  8.  szám  alatti  ingatlan  ingyenes  
önkormányzati tulajdonba vételére

221/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

1. Pitvaros Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti  vagyonról 
szóló 2011. évi CXVI. törvény 13. §-ában foglaltak valamint az állami vagyonról 
szóló 2007. évi CVI. törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar 
Nemzeti  Vagyonkezelő  Zrt-nél  kezdeményezi  és  kérelmezi  a  Magyar  Állam 
tulajdonában (és a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. vagyonkezelésében) lévő 
Pitvaros,  Kossuth  Lajos  utca  8.  szám alatti,  72-es  helyrajzi  számon  felvett,  a 
tulajdoni  lapon  lakóház  +  udvar  besorolású,  2 076  m2  területű  ingatlan  1/1 
tulajdoni hányadának ingyenes önkormányzati tulajdonba adását.

2. Az ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011. CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 9. és 10.) pontjaiban meghatározott 
lakás  és  helységgazdálkodás,  és  a  település  területén  hajléktalanná  vált 
személyek  ellátásának  és  rehabilitációjának,  valamint  a  hajléktalanná  válás 
megelőzésének  biztosítása  érdekében  kívánja  tulajdonba  venni  és  szociális 
bérlakás céljára kívánja felhasználni.

Konkrét felhasználási cél: Pitvaros Község Önkormányzata a Pitvaros belterület 
72-es helyrajzi számú Kossuth Lajos utca 8. szám alatti ingatlant a meglevő nem 
elégséges számú bérlakás állományának növelése céljából igényli meg a Magyar 
államtól. Az ingatlant a szükséges felújítási és karbantartási munkák elvégzését 
követően  szociális  bérlakásként  kívánja  Pitvaros  Község  Önkormányzat 
üzemeltetni.  A szociális bérlakást a településen élő vagy a településre költöző, 
elsősorban  több  gyermeket  nevelő,  szociálisan  rászorult  családok  lakáshoz 
jutásának elősegítése céljára kívánja használni Pitvaros Község Önkormányzata.

3. Pitvaros Község Önkormányzata vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő 
költségek – ideértve a művelési  ág szükséges megváltoztatásának költségét  – 
megtérítését.

4. Az igényelt ingatlan nem áll (örökségvédelmi / természetvédelmi / helyi / Natura 
2000) védettség alatt. 

5. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Pitvaros, Kossuth 
Lajos  utca  8.  szám  alatti,  72-es  hrsz.-ú  ingatlan  ingyenes  önkormányzati 
tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes jogkörben 
eljárjon, és valamennyi nyilatkozatot megtegyen.
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6. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Pitvaros, Kossuth 
Lajos  utca  8.  szám  alatti,  72-es  hrsz.-ú  ingatlan  ingyenes  önkormányzati 
tulajdonba adására vonatkozó megállapodást aláírja.

Erről értesülnek: MNV Zrt. 1133 Budapest, Pozsonyi út 56.

Radó Tibor polgármester – Az egyebekben van-e még valakinek kérdése a képviselők 
illetve a közönségrészéről? 

Tószegi Gyula képviselő – Reklámozni szeretnék. Az egyik, hogy ugye jön a Mikulás meg 
a karácsony.  A Mikulás ünneplés kezdődik  a  holnapi  nappal,  holnap délután 3 órakor 
gyermekszínházi előadás lesz itt a művelődési házban. December 6-án délelőtt 11 órakor 
szintén  gyermekműsor,  Télapó  műsor  lesz  itt  a  művelődési  házban,  az  adventi 
ünnepségsorozatot már említettük, minden vasárnap délután 5 órakor gyertyagyújtás lesz 
a körforgalomnál lévő parkban, ugye az iskolai ünnepség 21-én és 22-én lesz a koncert, 
az vasárnap délután 18 óra, előtte lesz ugye az utolsó gyertyagyújtás a parkban. És ezen 
felül  nem konkrétan  közelgő  ünnep,  év  elején,  február  elején  tervezzük a  disznótoros 
napot, ugye két hétre rá lesz az iskolai jótékonysági bál, ezek lesznek a közeljövőben. A 
távolabbi  jövőben  tervezünk  egy  olyan  ünnepséget,  ahol  most  már  talán  berendezve, 
helyreállítva meg tudjuk mutatni a tájházat. A tájház belső felújítása még ugye nem volt 
kész,  aki  itt  volt  legutóbb  a  nyitott  templomok  éjszakáján,  láthatta.  Belülről  a  festés 
hiányzott tulajdonképpen, a középső és a hátsó szoba már készen van, ki van festve, nem 
meszelve, az első szobán pedig most dolgoznak a restaurátorok. Talán valamikor jövő év 
első félévében át tudjuk adni a tájházat. Tárgyalások folynak – nem én vetettem fel -, a 
tájház ugye a vagyonkezelőé, és ők vetették fel, hogy ott van egy melléképület, ők vetették 
fel, hogy ha lesz rá pénz, akkor azt is megveszik, a Huszár Tibor testvére a tulajdonos. 
Akkor tudnánk ott is rendezvényeket tartani, ami hagyományőrzéssel kapcsolatos. Ennyit 
akartam reklámként elmondani. 

Radó Tibor polgármester – Az elhangzott,  hogy folyamatban a felújítása, és szép lesz, 
főleg,  ha  a  másik  épület  is  hozzá  lesz  csatolva.  Kérdezném,  hogy  itt  lesz  a  kulcs 
Pitvaroson?

Tószegi Gyula képviselő – A Nemzeti Vagyonkezelő képviselője úgy nyilatkozott, hogy ők 
szeretnék, ha itt helyben mi üzemeltetnénk, hogy személy szerint ki, az őket nem érdekli, 
azt akarják, hogy itt hasznosítsuk. Eddig is úgy volt, hogy a kulcsot itt hagyták nekem, 
vagyis a művelődési házban, és mondták, hogy nyugodtan odamehetünk, megnézhetjük, 
csak felügyeljem azt, vagy valaki közülünk, hogy ne történjen semmi különleges. Ugye az 
önkormányzat eddig is segített  abban, hogy gaztalanítás, kis karbantartás, ilyesmik. Az 
elképzelés az, hogy helyben működtetés legyen. 

Radó Tibor  polgármester – Köszönöm szépen a tájékoztatást.  Esetleg még az ivóvíz-
ellátással kapcsolatban van-e még valakinek kérdése? Erről a témáról még mondanék pár 
szót az intézmények részére, ha a szülőknek továbbítanák, jelenleg a katonaság biztosít 
ivóvizet,  ez  az  algyői  bázisból  tisztított  ivóvizet  jelent,  amely  tökéletesen  megfelel  az 
előírásoknak, ami jelenleg Magyarországon is érvényes. Viszont a fertőtlenítő szernek az 
ízét és szagát lehet érezni ezen a szállított ivóvízen, ezért is fontos, hogy a helyi ivóvízből 
tisztítással  előállított  vizet  biztosítani  a  konténeren  keresztül.  A  mai  nap  kaptam  egy 
információt,  hogy  idén  már  biztosan  nem fogják  úgy  beüzemelni,  hogy  a  lakosság  is 
vízhez jusson. A berendezés működik,  műszakilag át  lett  adva,  viszont az engedélyek 
késnek. Remélem, ez is hamarosan megoldódik, és a konténerből a normáknak megfelelő 
vízhez juthatunk hozzá. Az az ivóvíz-ellátás, ami 2015 év elejétől valósul meg Pitvaroson, 
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sőt  17  település  közös  pályázata,  hiszen  az  összes  település  pályázott  egy  pályázati 
csomagban, ez Pitvaros mikrotérségében azt jelenti,  hogy a négy település egy ivóvíz-
kútról,  egy  ivóvíz-bázisról  kapná  a  vizet,  melyet  vagy  Nagyéren  vagy  Pitvaroson 
tisztítanának. De Pitvaroson valószínűleg lenne egy glóbusz, és onnan lenne ellátva négy 
településnek  az  ivóvíz-ellátása.  A  tervek  szerint  tökéletesen  megfelel  az  a  víz  a 
normáknak,  az  íze  az  szinte  biztos,  hogy változni  fog.  Nagyon sokat  dolgozunk rajta, 
Cződör Attilának nagyon sok munkája van benne. És amit még nem említettünk a mai 
napon, az a beadott pályázatok. Jelenleg is van beadva egy napelemes pályázatunk, mely 
az önkormányzat épületére lenne felszerelve a tervek szerint,  ehhez meg kell  nyerni  a 
pályázatot. Reméljük, meglesz, és további költségeket fogunk csökkenteni. Azt az energiát 
további  dolgokra  tudjuk  fordítani,  amelyekkel  további  költségcsökkentések  érhetők  el, 
például tüzelőanyagot előállítani, brikettálni tudjuk a zöld hulladékot. Bízunk a sikerében. 

Hámos István – Az ivóvízzel kapcsolatosan mikor kiépült a hálózat, ha jól tudom, azbeszt 
csővel  van ellátva Pitvaros területe,  és ha jól  tudom, az azbesztnek egészségre káros 
hatása van. 

Radó Tibor polgármester – Pitvaroson vannak olyan szakaszok – sőt sok –, de biztos nem 
az  egész,  sok  helyen  van  műanyag  és  fém  cső  is,  de  a  pályázat  tartalmazott 
rekonstrukciót is. Hogy pontosan milyen összegben, azt sajnos nem tudom megmondani.  

Hámos István – Pitvaros területén csak azokon a szakaszokon van kicserélve vas csőre 
vagy műanyag csőre, ahol eltört. És arzén szennyezett a víz.

Radó Tibor polgármester – Ahol biztosan az van, az a Deák utca, a szüleim mesélték, 
hogy hogy fektették  le a csöveket.  A Kiss utcában láttam, hogy ott  eternit  cső van, a 
középső szakaszon biztos, a Dózsában is. A Kiss utcában a vízügyi munkálatoknál az 
eternitről cseréltünk műanyagra, szakaszokat, de biztos, hogy van még. Jelenleg arzén 
szennyezett a víz, de nem fogunk belehalni, hiszen a Pitvarosi víz arzén szennyezettsége 
11,4  mikrogramm  per  liter,  és  az  egészségügyi  határérték  az  10  mikrogramm.  A 
honvédség által  szállított  vízé 9  mikrogramm. Tehát  a  11,4 és a  9  között  nem sok a 
különbség. És az egyikre azt mondjuk, hogy egészséges ivóvíz, a másikra, hogy ihatatlan 
ivóvíz. 

Bertáné Kecskeméti Katalin – Egy más dologról szeretnék még beszélni, vártam, hogy szó 
essen a sportról, a pályáról volt szó, hogy megújul, és fantasztikus lehetőségek lesznek a 
sportolásra, szeretném elmondani, hogy a faluban is beindult a Bozsik program. Két fiatal 
kollégám,  Moravszki  Gábor  és  Révész  Gyuri  révén  beindult  a  program,  a  testnevelő 
kollégánk  olyan  kondícióval  látja  el  a  gyerekeket,  hogy  a  floorball-ban  jeleskedő 
gyerekeink a dél-alföldi régióban 2. helyezést értek el, és bejutottak az elődöntőbe. És ezt 
Moravszki kollégánk is elmondta, hogy egyedül nem érhette volna el, ha a testnevelés 
órák színvonala nem emelkedik. A Bozsik programnak köszönhetően remélhetőleg a kis 
örökmozgó gyerekeink is elfoglaltságot találnak. A különböző sport klubokon kívül a helyi 
sport klubbal is kapcsolatot teremtettünk. Már élvezzük az előnyét, mert 150 ezer forint 
értékű sporteszközöket kaptunk, a meglévő sporteszközökön kívül. 

Radó Tibor polgármester – Köszönöm, hogy valaki megemlítette a sportélettel kapcsolatos 
dolgokat,  én  igazából  kerültem,  mert  már  megszóltak,  hogy  miért  nyilatkozok  olyan 
dologról,  ami  nem  az  én  dolgom.  És  itt  sajnálom,  hogy  a  pályázó  alapítvány 
kuratóriumának elnöke nincs  jelen,  illetve  a  helyi  sportklubnak a  vezetője  nincs  jelen, 
hiszen  mind  a  ketten  nyertek  pályázatot.  Ugye  a  Petőfi  téri  pályának  a  legnagyobb 
pályázata  az  az  Iskolánk  és  Óvodánk  Gyermekeiért  Alapítvány  pályázata,  nem  az 
önkormányzaté, a sportklub pedig a nagy füves pályára nyert  egy felújítási  pályázatot, 
melyben kerítés, nézőtér felújítása lesz. Hogy mikor, nem tudom, mert tudomásom szerint 
a  pénzt  még  nem  kapták  meg.  Remélem,  hamarosan  megkapják  a  pénzt.  Szóbeli 
megállapodást kötöttem a sportklub elnökével, hogy az önkormányzat munkával támogatja 
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a beruházást, tehát minden olyan munkát, amit mi el tudunk végezni, azt mi meg fogjuk 
oldani, és ez nem fog pénzbe kerülni a klubnak, esetleg többet tud olyan fejlesztésekre 
költeni,  amit  elképzeltek.  Ezen  kívül  fásítottunk  a  sportpályán,  gyors  növésű  fákat 
ültettünk, hogy egy kicsit több árnyék legyen, meg hátha nem fog annyiszor kigurulni a 
labda az útra. Más kérdés van-e esetleg?

6. napirendi pont: Bursa Hungarica pályázatok elbírálása

Radó Tibor – Ismerteti a Bursa Hungarica pályázatokat, és az összesítő lapot. Láthatjátok, 
hogy az öt pályázó mindegyike pozitív elbírálásban részesülhet, ezért kérem, egyenként 
szavazzunk a pályázatokról.

(Az összesítő lap a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Hámos Alexandra Bursa Hungarica pályázata

222/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati  Képviselőtestülete  Hámos Alexandra Pitvaros, 
Dózsa György u.  28.  szám alatti  lakos részére  a két  egymást  követő  félévre, 
2013/2014.  tanév  II.  félévére  és  a  2014/2015  tanév  I.  félévére  vonatkozó  10 
hónapos  időtartamra  havonta:  5.000,-Ft,  azaz:  Ötezer  forint  ösztöndíjat  állapít 
meg.
Az ösztöndíj folyósításának kezdete 2013. március hó.
Az  ösztöndíjat  az  a  felsőoktatási  intézmény  biztosítja  a  hallgatónak,  ahol  a 
hallgató a képzésben részt vesz.
Az ösztöndíj csak azokban a hónapokban kerül folyósításra, amelyben a pályázó 
beiratkozott hallgatója a felsőoktatási intézménynek.
Felhívja  a  testület  az  ellátásban  részesülőt,  hogy  a  tanulói  jogviszonyában 
bekövetkező  változást,  lakóhely  változtatást,  anyagi  helyzetében  bekövetkező 
változást  haladéktalanul  jelentse  a  folyósító  felsőoktatási  intézménynek,  és  a 
felsőoktatási pályázat irodájának, valamint Pitvaros Község Önkormányzatának, 
ellenkező esetben a jogtalanul felvett ösztöndíjat vissza kell fizetnie.
Felkéri a testület a Közös Hivatal pénzügyi csoportját, hogy a fenti összeget az 
51/2007.(III.26.)  Kormányrendelet  és  a  Bursa  Hungarica  Felsőfokú  Ösztöndíj 
Pályázat  Általános  Szerződési  Feltételekben  leírtak  szerint  utalja  át  a  Bursa 
Hungarica célszámlájára.
A  határozat  az  51/2007.(III.26.)  Kormányrendeletben  és  a  Bursa  Hungarica 
Felsőfokú  Ösztöndíj  Pályázat  Általános  Szerződési  Feltételeiben,  továbbá  az 
önkormányzat 203/2013. (X.14.) számú határozatában foglaltakon alapul.
Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal
A határozatról értesül:
1./ Hámos Alexandra, Pitvaros, Dózsa György u. 28.
2./ Közös Hivatal Pénzügyi és Igazgatási Csoportja

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Mészáros Boróka Bursa Hungarica pályázata

223/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T
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Pitvaros  Község  Önkormányzati  Képviselőtestülete  Mészáros  Boróka  Pitvaros, 
Kiss József  u.  102/A szám alatti  lakos részére a két  egymást  követő  félévre, 
2013/2014.  tanév  II.  félévére  és  a  2014/2015  tanév  I.  félévére  vonatkozó  10 
hónapos  időtartamra  havonta:  5.000,-Ft.  azaz:  Ötezer  forint  ösztöndíjat  állapít 
meg.
Az ösztöndíj folyósításának kezdete 2013. március hó.
Az  ösztöndíjat  az  a  felsőoktatási  intézmény  biztosítja  a  hallgatónak,  ahol  a 
hallgató a képzésben részt vesz.
Az ösztöndíj csak azokban a hónapokban kerül folyósításra, amelyben a pályázó 
beiratkozott hallgatója a felsőoktatási intézménynek.
Felhívja  a  testület  az  ellátásban  részesülőt,  hogy  a  tanulói  jogviszonyában 
bekövetkező  változást,  lakóhely  változtatást,  anyagi  helyzetében  bekövetkező 
változást  haladéktalanul  jelentse  a  folyósító  felsőoktatási  intézménynek,  és  a 
felsőoktatási pályázat irodájának, valamint Pitvaros Község Önkormányzatának, 
ellenkező esetben a jogtalanul felvett ösztöndíjat vissza kell fizetnie.
Felkéri a testület a Közös Hivatal pénzügyi csoportját, hogy a fenti összeget az 
51/2007.(III.26.)  Kormányrendelet  és  a  Bursa  Hungarica  Felsőfokú  Ösztöndíj 
Pályázat  Általános  Szerződési  Feltételekben  leírtak  szerint  utalja  át  a  Bursa 
Hungarica célszámlájára.
A  határozat  az  51/2007.(III.26.)  Kormányrendeletben  és  a  Bursa  Hungarica 
Felsőfokú  Ösztöndíj  Pályázat  Általános  Szerződési  Feltételeiben,  továbbá  az 
önkormányzat 203/2013. (X.14.) számú határozatában foglaltakon alapul.
Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal
A határozatról értesül:
1./ Mészáros Boróka, Pitvaros, Kiss József u. 102/A
2./ Közös Hivatal Pénzügyi és Igazgatási Csoportja

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Mészáros György Bursa Hungarica pályázata

224/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros  Község  Önkormányzati  Képviselőtestülete  Mészáros  György  Pitvaros, 
Kiss József  u.  102/A szám alatti  lakos részére a két  egymást  követő  félévre, 
2013/2014.  tanév  II.  félévére  és  a  2014/2015  tanév  I.  félévére  vonatkozó  10 
hónapos  időtartamra  havonta:  5.000,-Ft.  azaz:  Ötezer  forint  ösztöndíjat  állapít 
meg.
Az ösztöndíj folyósításának kezdete 2013. március hó.
Az  ösztöndíjat  az  a  felsőoktatási  intézmény  biztosítja  a  hallgatónak,  ahol  a 
hallgató a képzésben részt vesz.
Az ösztöndíj csak azokban a hónapokban kerül folyósításra, amelyben a pályázó 
beiratkozott hallgatója a felsőoktatási intézménynek.
Felhívja  a  testület  az  ellátásban  részesülőt,  hogy  a  tanulói  jogviszonyában 
bekövetkező  változást,  lakóhely  változtatást,  anyagi  helyzetében  bekövetkező 
változást  haladéktalanul  jelentse  a  folyósító  felsőoktatási  intézménynek,  és  a 
felsőoktatási pályázat irodájának, valamint Pitvaros Község Önkormányzatának, 
ellenkező esetben a jogtalanul felvett ösztöndíjat vissza kell fizetnie.
Felkéri a testület a Közös Hivatal pénzügyi csoportját, hogy a fenti összeget az 
51/2007.(III.26.)  Kormányrendelet  és  a  Bursa  Hungarica  Felsőfokú  Ösztöndíj 
Pályázat  Általános  Szerződési  Feltételekben  leírtak  szerint  utalja  át  a  Bursa 
Hungarica célszámlájára.
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A  határozat  az  51/2007.(III.26.)  Kormányrendeletben  és  a  Bursa  Hungarica 
Felsőfokú  Ösztöndíj  Pályázat  Általános  Szerződési  Feltételeiben,  továbbá  az 
önkormányzat 203/2013. (X.14.) számú határozatában foglaltakon alapul.
Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal
A határozatról értesül:
1./ Mészáros György, Pitvaros, Kiss József u. 102/A
2./ Közös Hivatal Pénzügyi és Igazgatási Csoportja

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Mészáros Kinga Bursa Hungarica pályázata

225/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Mészáros Kinga Pitvaros, Kiss 
József  u.  102/A  szám  alatti  lakos  részére  a  két  egymást  követő  félévre, 
2013/2014.  tanév  II.  félévére  és  a  2014/2015  tanév  I.  félévére  vonatkozó  10 
hónapos  időtartamra  havonta:  5.000,-Ft.  azaz:  Ötezer  forint  ösztöndíjat  állapít 
meg.
Az ösztöndíj folyósításának kezdete 2013. március hó.
Az  ösztöndíjat  az  a  felsőoktatási  intézmény  biztosítja  a  hallgatónak,  ahol  a 
hallgató a képzésben részt vesz.
Az ösztöndíj csak azokban a hónapokban kerül folyósításra, amelyben a pályázó 
beiratkozott hallgatója a felsőoktatási intézménynek.
Felhívja  a  testület  az  ellátásban  részesülőt,  hogy  a  tanulói  jogviszonyában 
bekövetkező  változást,  lakóhely  változtatást,  anyagi  helyzetében  bekövetkező 
változást  haladéktalanul  jelentse  a  folyósító  felsőoktatási  intézménynek,  és  a 
felsőoktatási pályázat irodájának, valamint Pitvaros Község Önkormányzatának, 
ellenkező esetben a jogtalanul felvett ösztöndíjat vissza kell fizetnie.
Felkéri a testület a Közös Hivatal pénzügyi csoportját, hogy a fenti összeget az 
51/2007.(III.26.)  Kormányrendelet  és  a  Bursa  Hungarica  Felsőfokú  Ösztöndíj 
Pályázat  Általános  Szerződési  Feltételekben  leírtak  szerint  utalja  át  a  Bursa 
Hungarica célszámlájára.
A  határozat  az  51/2007.(III.26.)  Kormányrendeletben  és  a  Bursa  Hungarica 
Felsőfokú  Ösztöndíj  Pályázat  Általános  Szerződési  Feltételeiben,  továbbá  az 
önkormányzat 203/2013. (X.14.) számú határozatában foglaltakon alapul.
Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal
A határozatról értesül:
1./ Mészáros Kinga, Pitvaros, Kiss József u. 102/A
2./ Közös Hivatal Pénzügyi és Igazgatási Csoportja

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Pribelszki Hedvig Eszter Bursa Hungarica pályázata

226/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros  Község  Önkormányzati  Képviselőtestülete  Pribelszki  Hedvig  Eszter 
Pitvaros, Mezőhegyesi út 39/A/1. szám alatti lakos részére a két egymást követő 
félévre, 2013/2014. tanév II. félévére és a 2014/2015 tanév I. félévére vonatkozó 
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10 hónapos időtartamra havonta: 5.000,-Ft. azaz: Ötezer forint ösztöndíjat állapít 
meg.
Az ösztöndíj folyósításának kezdete 2013. március hó.
Az  ösztöndíjat  az  a  felsőoktatási  intézmény  biztosítja  a  hallgatónak,  ahol  a 
hallgató a képzésben részt vesz.
Az ösztöndíj csak azokban a hónapokban kerül folyósításra, amelyben a pályázó 
beiratkozott hallgatója a felsőoktatási intézménynek.
Felhívja  a  testület  az  ellátásban  részesülőt,  hogy  a  tanulói  jogviszonyában 
bekövetkező  változást,  lakóhely  változtatást,  anyagi  helyzetében  bekövetkező 
változást  haladéktalanul  jelentse  a  folyósító  felsőoktatási  intézménynek,  és  a 
felsőoktatási pályázat irodájának, valamint Pitvaros Község Önkormányzatának, 
ellenkező esetben a jogtalanul felvett ösztöndíjat vissza kell fizetnie.
Felkéri a testület a Közös Hivatal pénzügyi csoportját, hogy a fenti összeget az 
51/2007.(III.26.)  Kormányrendelet  és  a  Bursa  Hungarica  Felsőfokú  Ösztöndíj 
Pályázat  Általános  Szerződési  Feltételekben  leírtak  szerint  utalja  át  a  Bursa 
Hungarica célszámlájára.
A  határozat  az  51/2007.(III.26.)  Kormányrendeletben  és  a  Bursa  Hungarica 
Felsőfokú  Ösztöndíj  Pályázat  Általános  Szerződési  Feltételeiben,  továbbá  az 
önkormányzat 203/2013. (X.14.) számú határozatában foglaltakon alapul.
Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal
A határozatról értesül:
1./ Pribelszki Hedvig Eszter, Pitvaros, Mezőhegyesi út 39/A/1.
2./ Közös Hivatal Pénzügyi és Igazgatási Csoportja

Radó Tibor polgármester – Még egy határozatot kell  hoznunk abban a témában, hogy 
turisztikai tevékenység ösztönzéséhez lehetőség van pályázni az önkormányzatnak, illetve 
közhasznú  civil  szervezeteknek.  A  különbség  annyi,  hogy  a  civil  szervezet  100%-os 
támogatásban részesül, az önkormányzatnak pedig az ÁFÁ-t állnia kell, magyarul ennyi az 
önrésze. Régóta tervezzük már, hogy a piaccal szemben lévő épületünk elé egy parkolót 
kellene  építeni.  Javaslom,  hogy  az  épületet,  amelyben  a  szlovák  néprajzi  gyűjtemény 
helyezkedik  el,  adjuk oda hét  éves időtartamra térítésmentes használatba a PROVITA 
Segítő Szolgálatnak, és ők pályázni fognak a 104/2013. (XI.14.) VM rendelet alapján a 
szálláshelyhez  nem  köthető  agro-turisztikai  szolgáltató  tevékenységhez  kapcsolódó 
épület,  építmény  kialakításához,  bővítéséhez,  átalakításához  és  eszközrendszer 
fejlesztéséhez elnevezésű címre. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Pitvaros, Kossuth Lajos u. 30. szám alatti néprajzi gyűjtemény térítésmentes 
használatba adása a PROVITA Segítő Szolgálat részére, hozzájárulás pályázat útján 
fejlesztés megvalósítására

227/2013. (XI.28.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros  Község  Önkormányzati  Képviselőtestülete  az  önkormányzat  tulajdonát 
képező Pitvaros belterület 61/1 helyrajzi számú, Kossuth Lajos u. 30. szám alatti, 
Helyi  Néprajzi  Gyűjteménynek helyt  adó ingatlant 2013. december 13.  napjától 
kezdődő 7 éves időtartamra térítésmentesen használatba adja a PROVITA Segítő 
Szolgálat közhasznú szervezet részére (székhelye: 6914 Pitvaros, Kossuth Lajos 
u. 30., hrsz: 61/1.).

 Az  önkormányzat  hozzájárul  ahhoz,  és  támogatja,  hogy  a  PROVITA  Segítő 
Szolgálat pályázatot nyújtson be az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alap, 
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turisztikai  tevékenységek  ösztönzéséhez  2013-ban  a  LEADER  Helyi 
Akciócsoportok  közreműködésével  nyújtandó támogatások részletes  feltételeiről 
szóló  104/2013.  (XI.14.)  VM  rendelet  alapján  nyújtott  támogatás  elnyerése 
céljából. Az igényelt támogatás jellege: a 104/2013. (XI.14.) VM rendelet 2.§ (1) 
bekezdése értelmében a 4. célterületbe tartozó szálláshelyhez nem köthető agro-
turisztikai  szolgáltató  tevékenységhez  kapcsolódó  épület,  építmény 
kialakításához,  bővítéséhez,  átalakításához  és  eszközrendszer  fejlesztéséhez 
kapcsolódik fejlesztés

 A képviselő testület megismerte és tudomásul veszi, hogy a benyújtani tervezett 
pályázat  keretén  belül  a  Pitvaros  község  agrártermelésének  és  a  helyi  agrár 
feldolgozóipar  múltját  és  jelenét  bemutató  agro-turisztikai  lehetőségek  jobb 
hasznosítása érdekében, a PROVITA Segítő Szolgálat a használatába adott Helyi 
Néprajzi Gyűjteménynek helyt adó épület környezetében, a Pitvaros belterület 171 
helyrajzi számú Arany János utcai Önkormányzati út részét képező parkoló helyek 
burkolatát a szükséges források megszerzését követően felújítsa.

 Pitvaros  Község  Képviselő  Testülete  tudomással  bír  a  fejlesztés  műszaki 
tartalmáról,  és  garanciát  vállal  a  PROVITA  Segítő  Szolgálat  nevében,  hogy  a 
támogatással  megvalósuló  létesítmény  fenntartási  időszaka  alatt  a  pályázó 
akadályoztatása esetén, a Támogatási Szerződésben rögzített  feltételek szerinti 
üzemeltetési és fenntartási kötelezettségeket a pályázó helyett ellátja.

Felelős: polgármester

Határidő: azonnal

Értesül: PROVITA Segítő Szolgálat

Radó Tibor polgármester – Kérdezem, hogy van-e még valami kérdés? … Ha nincs, akkor 
a közmeghallgatást és a testületi ülést bezárom. Köszönöm szépen a jelenlévőknek, hogy 
eljöttek. 

Kmft.

 Radó Tibor   Dr. Sarkadi Péter
polgármester jegyző

Anderkó Attila Makó Sándor
jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő
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